

Referat MR 22. jan. 2025

Indkaldt: Dorte, Sarah, Connie, Henning R, Kirsten, Bente, Karsten, Henning L, Inge, Karina, Anne og Charlotte.

Ingen afbud.

1. Godkendelse af dagsorden	Dagsorden er godkendt
2. Kirke og kulturmedarbejder Jesper Bauder fortæller hvor langt han er nået i sin afdækning af arbejdet med at kortlægge vores nuværende aktiviteter.	Jesper har været med i mange af de faste aktiviteter der foregår i huset. Bl.a. hyggeklubben, mandagscaféen, mv. Han netværker med andre lokale kirke- og kulturmedarbejder. Menighedsrådet beslutter at vi for fremtiden henviser til eksisterende besøgstjenester i Vejle Kommune. Igangværende besøgsaftaler fortsætter.
3. Forberedelse/arbejdsgruppe i forbindelse med plænegudstjeneste	Sarah med i planlægningen. Connie, Jesper, Karsten, Matthias, Michael er med. Jesper indkalder til første møde.
4. Hvad jeg er optaget af for tiden? (Karina)	Udskydes til næste gang.
5. Orienteringspunkter <ul style="list-style-type: none">Afslutning af tagprojekt på kirkenKontaktpersonVi ser frem mod kalkning, lys på stien og nye stole til kirken	Det går en smule trægt med at få tagprojektet afsluttet. Asfalten er flere steder ødelagt og skal erstattes. Kordegnsens arbejdstid er øget fra 18 til 20 timer ugentligt pr. 1. januar 2025. Kontaktpersonen har været til ERFA-møde. APV skal laves i 2025. Det blev besluttet at organisten, kirketjeneren og kordegnen på kommende menighedsrådsmøder og fortælle om deres arbejde. Der henvises til pkt. 7a.
6. Medvirken ved ansættelse af præst jfr. udsendt mail 16. jan. herom	Dorte fortalte om grundlaget for ansættelsen. 0,25 pct. Præst skal ansættes i Sct. Johannes sogn. Det blev besluttet at Sct. Johannes sogn ikke deltager i ansættelsen af pågældende præst.
7. Drøftelse og beslutning om, hvorvidt det stadig er muligt at lave arrangementer i vores omgivelser i forbindelse med DGIs Landsstævne.	3-5 juli 2025 afholdes DGI's Landsstævne i Vejle. Connie fortalte om arbejdet i et lille udvalg, hvor kirkerne deltager. Der skal måske arrangeres noget der involverer Johannes fredag morgen og lørdag. Noget med "bevægelse" i Johanneshaven i juli og måske en "optakt" i juni. Måske noget der kan blive tilbagevendende og udvikles. Udvalget vil søge nogle DGI-puljer.

<p>7a. PSI projekter for 2025</p>	<p>Henning foreslår at puljen "Liv og vækst" søges. Der arbejdes videre på projektet.</p> <p>Henning gennemgik PSI-skema Projektbevillinger for 2025 skal igangsættes. Fjernvarme i korrumbet. Ansvarlige: Karsten og Henning. Lys på kirkestien: Ansvarlige: Karsten og Henning 50 nye stole til kirken: Budget kr. 125.000,- Stoleudvalg: Dorte, Karsten, Henning og Charlotte. Henning indkalder til 1. møde i stoleudvalget.</p>
<p>8. Frivillighed</p>	<p>Der nedsættes et frivilligudvalg: Dorte, Connie, Inge, Jesper Inge indkalder til 1. møde. Katalog skal udarbejdes.</p>
<p>9. Sognerejse</p>	<p>Der nedsættes et sognerejseudvalg: Kirsten, Bente, og Inge. Udvalget udarbejder flere forslag til en sognerejse.</p>
<p>10. Visionsdag/ Bilag.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Nedsættelse af gruppe til at planlægge dagen • Dato 	<p>Henning gennemgik Menighedsrådets visionsplan fra 2022. Visionsudvalg: Connie og Henning Visionsdag for Menighedsråd og personale d. 4. Juni.</p>
<p>11. Siden sidst</p> <ul style="list-style-type: none"> • Juleafslutning for medarbejdere og MR • De ni læsninger • Julen • Hellig Tre Konger gudstjeneste med efterflg. Kaffe bord • Pia Raug koncert 	<p>Var et fint arrangement. Gentages i år – uden chokoladeæbleskiver..</p> <p>Det gik godt. Formen holder. Vi vil gerne have program, men uden sangtekster. Musikken ellers meget vellykket til gudstjenesten.</p> <p>Skole- og børnehavgudstjenester forløb godt. Juleaftensgudstjenesterne forløb godt. Den nye udendørs adventskrans er fin.</p> <p>Forløb godt. Juletræet skal være tændt når der er bisættelser/begravelser mellem jul og nytår.</p> <p>Der kom 280 gæster. Folk blev afvist i døren. Den faste kirketjener skal medvirke ved store arrangementer. Vi skal huske at takke når vi får økonomisk støtte til et arrangement.</p> <p>Til næste MR-møde skal vi tale om brandforanstaltninger.</p>
<p>12. Forespørgsel om oplæsning fra biblioteket i vores lokaler. /bilag som de gør på Nørremarken</p>	<p>God idé. Vi skal vide om det skal foregå i kirkerummet eller i Johanneshuset? Henning forhører sig hos arrangør. Kan de fx bruge en torsdag formiddag om måneden?</p>

13. Feriehjælp for udsatte familier /bilag	Connie følger op.
14. Vigtige datoer	2. februar kl. 19 – Kyndelmissegudstjeneste i Sct. Johannes kirke 26. januar kl. 15-17 Økumenisk gudstjeneste i Metodistkirken 30. januar kl. 16.30 Konfirmandgudstjeneste i Sct. Johannes kirke
15. Opdatering af aktivitetsliste	Opgaverne blev fordelt
16. Evt	Sarah: Parkering på kirkens p-pladser. Punktet udskydes til næste menighedsrådsmøde Levende lys der bliver tændt i kirken i dagtimerne af folk udefra. Punktet udskydes til næste menighedsrådsmøde Karsten fortalte om kurset "ny i rådet", som han har været på. Han anbefaler det. Næste møde "ny i rådet" d. 6. marts i Bredballe sogn. Foredrag om mursejlerne (fugle). Karsten kommer i fremtiden med forslag til, hvad vi kan gøre i kirken angående mursejlerne. Lys i kirken. Der tales om det på næste menighedsrådsmøde. Provstiets møde for nye menighedsråds-medlemmer blev afholdt i Johanneshuset. Det forløb rigtig fint.
17. Godkendelse af referat	Referatet blev godkendt

Dan Petersen

Hemming

Arne Svane

Ann Højgaard

Grete Le Beuvre

Karin Frank

Kenneth Jørgensen

Arne Holm

Dag Oe. V.

M. K.

Kristine Petersen